附件1
第九届“中信戴卡杯”国际车轮设计大赛
参赛报名表
	姓  名
	
	性  别
	

	所在单位或院校
	

	通讯地址
	

	手  机
	
	Email
	

	邮政编码
	
	身份证号码
	

	作品序号
	作品名称
	创意说明（不超过150字）

	01
	
	

	02
	
	

	03
	
	

	本人承诺：
1.保证对参赛作品拥有充分、完全、排他的知识产权，不侵犯任何他人的任何专利权、著作权、商标权及其他知识产权；如发生侵权行为，与主办单位、协办单位和承办单位无关。
2.保证参赛作品未曾参加过任何其他设计竞赛。
3.同意组委会对本人参赛的创意作品进行公布、宣传、展览。
签  名： 
日  期：


Annex1
The 9th “CITIC DICASTAL CUP” International Wheel Design Competition
 registration form
	Name
	
	Gender
	

	Workplace or University
	                             

	Address
	

	E-mail
	
	Phone number
	

	Postcode
	
	ID number
	

	No.
	Name of Work
	Idea explanation (No more than 150 words)

	01
	
	

	02
	
	

	03
	
	

	I promise: 

1. Ensure that the entry has full, complete and exclusive intellectual property rights, and does not infringe any patent rights, copyrights, trademarks and other intellectual property rights of other person; in the event of infringement, it has nothing to do with the organizer, co-organizer and undertaker. 

2. Ensure that the entry has never participated in any other design competition. 

3. Agree to the organizing committee to publish, publicize and exhibit the works that i have registered.

 Signature:                         

Date:                         


